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◎ 至本系修讀碩/博士雙聯學位者，除論文6學分外，另需至少修習本系之指導教授指定的二門課程。
	Participating Master/PhD students must enroll at least 2 courses (6 credits) assigned by the advisor of IEM, YZU in addition to 6 credits of graduation thesis.

最低修習學分：選修6學分＋論文6學分，共計12學分
Minimum required credits: electives (6 credits) + thesis (6 credits), a total of 12 credits

◎ 修讀碩/博士雙聯學位者，需另行簽訂「雙聯學制碩/博士共同指導協議書」。
	Participating Master/PhD students must agree to and sign “The Joint Adviser Agreement of the Dual Degree Master/PhD Program”.

◎ 入學研究生須依本校學術研究倫理教育課程實施要點規定，於入學第一學期結束前完成學術研究倫理教育課程，最遲須於申請學位口試前補修完成，未完成本課程，不得申請學位口試。
Participating Master/PhD students must complete Academic Research Ethics Education Course before the end of their first academic semester according to the regulations of Yuan Ze University Academic Research Ethics Education Course Implementation Highlights. The latest deadline shall be before their applications towards the degree’s oral exam. Without completion, student shall not be allowed to apply for the degree’s oral exam.


◎ 其他未盡事宜，請參閱本系當學年度之「碩士班必選修科目表」或「博士班修課及資格考試辦法」相關規定。 	
For additional rules or regulations, please refer to the “Master Program Curriculum” or “PhD Program Curriculum” of IEM YZU (applicable for the students enrolled in the academic year)
.


